



就業資訊展及講座2010

Career Fair & Talk 2010

快將畢業的你，開始尋找工作了嗎？還未開始？快來參加「就業資訊展及講座」，為自己的未來謀求出路吧！**就業資訊展覽**邀請了來自各行各業的公司，設立招聘攤位及作即時面試，並於期間進行**就業講座**，向同學介紹就業市場狀況、招聘詳情、僱市要求等，同時亦設有**就業培訓講座**，講解面試、撰寫求職信及個人履歷的技巧。請同學踴躍參加！

Being a graduating student, have you started to search for a job? If not, please come to join "Career Fair & Talks" to find one. Companies from different industries will be invited to participate in the **Career Fair**. They will set up recruitment booth, conduct on-site interview and deliver **Career Talks** about job market situation, recruitment details and general requirement of employers, etc. Moreover, **Career Training Talks** will be organized to provide helpful skills on job interview and writing application letter & resume. Please Come to join us!

日期：3月8至12日

時間：早上10時至下午5時

地點：大豐樓平台及休憩區

Date: 8-12 March 2010,

Time: 10:00-17:00

Venue: Tai Fung Podium
& Recreation Area

請親臨大豐樓平台及休憩區，參與就業資訊展覽。

Please come to Tai Fung Podium & Recreation Area to join Career Fair!

參與**就業講座**請於網上報名/Please register online for **Career Talks** :

<https://spreadsheets0.google.com/viewform?formkey=dGktWHhoR1RhelhLbmpIM0RaeXZNNWc6MA>

出席講座的同學可獲：

至叻星半粒 - 出席30分鐘至1小時的講座/

至叻星一粒 - 出席1.5小時至2小時的講座

及全人發展獎勵計劃中「事」項目的 Special "A"

Student Participant will get:

0.5 Smart Point - for talk lasts for 30mins to 1 hour /

1 Smart Point - for talk lasts for 1.5 hours to 2 hours

and Whole Person Development Award Program- Special "A" in Career.



如有任何垂詢，請聯絡陳小姐 / 譚小姐

Any Enquiry, please feel free to contact Ms Tam or Ms Chan

(電話/Tel : 83974839/4842 或電郵 /or Email : sas.career@umac.mo)